
Høringssvar til budget 24 maj 23 

 

 

Byrådet har været nødsaget til at genåbne budget 23. Ved denne lejlighed blev idrættens 

område ramt af nogle besparelser. Det er vi naturligvis ikke glade for, men må tage til 

efterretning. På den baggrund håber vi naturligvis at området ikke bliver ramt af yderligere 

besparelser i forbindelse med budget 24. Vi vil da også fortsat fastholde vores ønske om at 

der tilføres flere midler til området hvis der fortsat er ønske om at fastholde diverse 

målsætninger (25-50-75) om flere aktive borgere i kommunen. I forbindelse med 

genåbningen blev det også besluttet at Fredensborg reglerne skulle revideres særligt hvad 

angår grundtilskud for at styrke især de mindre foreninger. Det arbejde vil vi fra Idrætsrådet 

meget gerne være med til. 

Hvad angår anlæg så vil den også være udfordret af den aftalte anlægsramme. I den 

forbindelse er det vores stærke anbefaling, at det er vigtigere at bevare og vedligeholde det 

allerede eksisterende frem for at udbygge yderligere. Vi mener det er vigtigt der bliver 

sørget for ordentlige anlæg til aktiviteter der allerede findes frem for at anlægge yderligere 

anlæg til nye aktiviteter. Specielt svømmehal, men også f.eks. skibakke på Fredtoften. Dette 

for så vidt som der jo sandsynligvis ikke vil komme flere midler til driften samlet set og 

således vil alle blot få mindre til at drive aktiviteten. 

Afsluttende vil vi fra Idrætsrådets side i lighed med sidste år fortsat anbefale at der bliver 

udarbejdet en langsigtet plan for udbygning af idrætsfaciliteter i kommunen. Vi ser meget 

gerne dette sker i et tæt samarbejde mellem politikere, forvaltning og brugerne til gensidig 

glæde for alle parter.  

 

Fredensborg Idrætsråd 


